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巴厘岛＋罗威娜 (海豚)

BALI + LOVINA (DOLPHIN)
Tour Code: BED-4

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Dolphin Hunting
出海寻海豚

Dolphin Hunting
出海寻海豚

Indonesia
印尼

Tanah Lot Temple
海神庙

Tanah Lot Temple
海神庙

Dreamland beach
梦幻海滩

Dreamland beach
梦幻海滩

Ulun Danu Beratan Temple
水神舞

Ulun Danu Beratan Temple
水神舞



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 Barong Dance

 Ubud Art Market

 Kintamani Volcano

 Pura Tirta Empul (Tampak Siring)

D2
KINTAMANI b UBUD
b LOVINA (B/L/D)

 Dolphin Hunting

 Water Fall

 Ulun Danu Beratan Temple

 Fruit Market

 Tanah Lot Temple

D3 LOVINA b BEDUGUL
b TANAH LOT (B/L/D)

Barong Dance
传统民俗表演~峇龙舞

Barong Dance
传统民俗表演~峇龙舞

Ubud Art Market
乌布传统市场

Ubud Art Market
乌布传统市场

Ulun Danu Beratan Temple
水神庙

Ulun Danu Beratan Temple
水神庙

 Dreamland Beach

 Uluwatu Temple

D1 ARRIVAL a BALI (D)

 Coffee Factory

 DFS Duty Free

 Horse Cart Kuta
(1 round Kuta & Legian Beach)

D4 KUTA b BALI (B/L/D)

 Garuda Wisnu Kencana (GWK) 

 Cultural Park

 Krisna Oleh-oleh

D5 DEPARTURE a BALI (B/L)

✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:
★ Crispy Duck ★ Babi Guling ★ Jimbaran Beach Seafood BBQ Dinner

✓ Ramayana Resort or similar class x 3 Nights

✓ Lovina Beach Hotel or similar class x 1 Night

BALI
 Dreamland Beach - which located at South Bali, the beach which have big and huge 

wave makes this beach like a secret paradise for the surfer.

 Barong Dance - is a story about the struggle between good and evil.

 Kintamani - a mountain village which lies 1400 meters above sea level, a breathtaking 
view of Batur mountainan active volcano and Batur Lake at the edge of Kintamani Village.

 Tampak Siring - “Pura Tirta Empul” is the temple of Tampak Siring, built around a 
sacred spring. The temple and its two bathing places have been used by the Balinese for 
over 1000 years for good health and prosperity.

 Jimbaran Beach - enjoy the romantic sunset while waiting for your orders. The 
sunsets in Jimbran are very beautiful.

 Lovina - Nestled on the beach, between the Bedugul mountain range and the Bali sea, 
this tropical island gem is surrounded by various attractionas.Dolphin watching, trekking 
to waterfalls, hot springs and diving or snorkelling around Menjangan island, home to the 
best preserved coral reef in Bali.

 Ulun Danu Beratan Temple - is taken from the name of the lake where the temple is 
located. Beratan Lake’s name is inseparable with the name of Beratan Mount like God 
and Goddess has fertility source, prosperity for the sake well being in life and society 
life.In papyrus chronicle of Mengwi, Ulun Danu Beratan is called by name Parhyangan Ri 
Pinggir. Ulun word is comes from Hulu means head or authority where in this case mean 
God or 

 Tanah Lot Temple - Tanah Lot Temple built by one of the last priests to come to 
Balifrom Java in the 16th century, its rituals include the paying of homeage to the guardian 
spirits of the sea.

 Uluwatu Temple - built in 11th century and it is one of the oldest and most important 
temples in bali . Uluwatu Temple is a Hindu temple located on the cliff bank in south part 
of Bali peninsula. It is situated on the coral reef sordid to sea about 80 meters above the 
sea level. Itis featured by a small dry forest which is mostly called by Alas Kekeran 
(interdict forest) which is belong to the temple and dwelt by a lot of monkeys and other 
animals. (Note: Do not bring along any food as the monkeys might “ROB” you).

Bali Waterfall
巴厘岛瀑布游
Bali Waterfall
巴厘岛瀑布游

SCHEDULE



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第一天 启程 a 巴厘岛 (晚)

 梦幻海滩

 乌鲁瓦图断崖庙

第二天 金塔马尼 b 乌布 b 罗威娜
(早/午/晚)

 传统民俗表演-峇龙舞

 乌布传统市场

 金塔马尼火山

 圣泉庙

第三天
罗威娜 b 水神庙 b 海神庙

(早/午/晚)

 出海寻海豚

 瀑布游

 水神庙

 水果市集

 海神庙

第四天 库达 b 巴厘岛 (早/午/晚)

 巴厘咖啡厂

 DFS免税店

 乘马车游览库达和雷吉安海滩

第五天 巴厘岛 a 回程 (早/午)

 神鹰广场

 KRISNA OLEH-OLEH 纪念品店

✓ 4 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐

风味餐：
★ 巴厘香酥鸭          ★ 巴厘岛烤猪 ★ 金巴兰海边海鲜烧烤餐

✓ 玛亚那酒店或同等级  x 3 晚
✓ 罗威哪酒店或同等级  x 1 晚

Tanah Lot Temple
海神庙

Tanah Lot Temple
海神庙

Kintamani Volcano
金塔马尼火山

Kintamani Volcano
金塔马尼火山

Garuda Wisnu Kencana (GWK)
神鹰广场

Garuda Wisnu Kencana (GWK)
神鹰广场

 梦幻海滩 - 现在也被称为“新库塔海滩”, 坐落于巴厘岛抵达布科半岛，被认为
是巴厘岛最好的海滩，纯净而又清新，沙子很细腻，景色很美。

 峇龙舞 - 是巴厘岛相当具有代表性的一支舞蹈。描述BARONG和RANGDA之间
永无止尽的善恶之争。 

 乌布传统市场 - 在这边您能看到贩卖各式巴厘岛传统艺品的摊贩木头猫、染布
沙龙、竹编包等等，物美廉价，您可以在这边选购带回家送亲友的礼物，提醒
您，在乌布传统市场购物别忘了杀价哦！

 金塔马尼火山 - 欣赏巴杜尼山美丽的巴杜尼湖还可以看到全景半活跃的火山。
（约海拔1400米） 

 圣泉庙 - 是这座庙约有1000年历史，庙里终年畅通清澈泉水，让当当地信徒们
饮用，淋浴甚至治病驱魔。

 金巴兰海滩 - 著名的道地烧烤晚餐就这里，您可一边欣赏岛巴厘岛的日落，一
边享用金巴兰夕阳BBQ晚餐。

 水神庙 - 又名乌伦达努寺，是巴厘岛上最具特别的寺庙。水神庙这座非常重要
的半印度教，半佛教风格的寺庙建于17世纪，供奉水神，它建于数个小岛上，
被湖环绕。乌伦达努位于布拉坦湖畔。

 海神庙 - 这庙是巴厘岛最重要的印度教庙宇代表，始建于16世纪。该庙坐落在
海边一块巨大的岩石上，每逢涨潮之时，岩石被海水包围，整座寺庙与陆地隔
绝，孤绝地 立在海水中，只在落潮时才也陆地相连。

 乌鲁瓦图断崖庙 - 建于十一世纪，是巴厘岛上最悠久又具代表性的庙宇。从
这里可以观看巴厘岛做南端，拥有壮丽海洋景观的断崖（情人崖）。 

巴厘岛

Bali Coffee Factory
巴厘咖啡厂

Bali Coffee Factory
巴厘咖啡厂

精简行程



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 巴厘岛 BALI 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

总数:

Indonesia   : +62

印尼   : +62

Indonesia (Bali) - Malaysia is 1 hours 
ahead of Medan.
印尼 (巴厘岛) 标准时差慢马来西亚时间1小时

10,000 IDR = MYR 3.00
10,000 印尼盾 = 马币 3.00

Voltage - 100 V

电压 - 100 伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

Indonesian Rupiah - IDR

印尼盾    - IDR

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 许多信用卡在印尼都能通行

* Credit card are used widely in Indonesia

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
22℃ - 33℃

A330


